
اقتصادی 6

رئیس سازمان شیلات ایران عنوان کرد:

همکاری  شیلاتی ایران و چین براساس سند 
جامع ۲۵ ساله

گروه اقتصادی - رئیس سازمان شیلات ایران از همکاری ایران با چین 
در بخش شیلات بر اساس سند جامع 25 ساله خبر داد و گفت: این همکاری 
عمدتا در زمینه واردات دانش فنی و پس از آن و در صورت نیاز برای جذب 

سرمایه گذاری چینی ها برنامه ریزی شده است.
نبی الله خون میرزایی با تاکید بر اینکه کشــور چین در آبزی پروری در 
رتبــه اول جهانی قرار دارد، اظهار کرد: کشــور چین در حوزه آبزی پروری 
صاحب تکنولوژی های پیشــرفته ای است که این کشور را پیشرو در صنعت 

آبزی پروری کرده است.
وی ادامــه داد: در ســند همــکاری جامع ایران و چیــن ظرفیت های 
تکنولوژی های شــیلاتی چین دیده شــده و پیش بینی های لازم برای توسعه 

همکاری در این زمینه انجام گرفته است.
به گفته خون میرزایی؛ واردات دانش فنی در درجه اول همکاری ها بین 
دو کشور قرار دارد و پس از آن و در صورت نیاز برای جذب سرمایه گذاری 

چینی ها برنامه ریزی شده است.
وی با اشــاره به مشــکلات پیش آمده برای صنعت آبزی پروی کشور 
در پی خشکســالی کم سابقه، گفت: صنعت شــیلات کشور نیز مانند سایر 
بخش های کشــاورزی از خشکسالی آســیب دیده و کاهش تولید آبزیان در 

سالجاری قطعی است.
خون میرزایی افزود: به دلیل محدودیت های ناشی از خشکسالی بخشی 
از برنامه تولید در ســال 1400 محقق نمی شود و نشانه های آن از ابتدای سال 
مشــهود است. وی بیشترین آسیب خشکســالی را مربوط به مزراع پرورش 
ماهیان گرمابی دانســت که به دلیل کم آبی تعدادی زیادی از آن ها در جنوب 
کشور فعالیت خود را متوقف کرده اند. خون میرزایی در پاسخ به این پرسش 
که می توان آماری از میزان خسارات خشکسالی مزارع پرورش ماهی در کشور 
داد، گفت: برای قضاوت درباره میزان خسارات زود است، امید داریم بخشی 
از آســیب خشکسالی سه ماهه اول سال، در پاییز جبران شود. اما آنچه مسلم 

است به هدفگذاری های تعیین شده برای تولید در سال 1400 نمی رسیم.
وی از برنامه های در دســت اقدام سازمان شیلات برای کمک به جبران 

آسیب خشکسالی به مزارع پرورش ماهی خبر داد.
خــون میرزایی افزود: کمک بلاعوض، پرداخت تســهیلات کم بهره، 
امهال تســهیلات سررسیده از پیشنهاده ات ســازمان شیلات برای کمک به 
جبران خســارت خشکســالی مزارع پرورش ماهی است که به هیات دولت 
برای تصویب رفته است. رئیس سازمان شیلات ایران قطعی برق را از دیگر 
پیامدهای خشکســالی عنوان کرد که مزارع پرورش ماهی را تحت تاثیر قرار 

می دهد.
خون میرزایی با بیان اینکه بخش عمده تولید در آبزی پروری وابستگی 
به مکانیزاســیون دارد، اظهار کرد: قطع برق علاوه بر کاهش تولید در مزارع 
پرورش ماهی می تواند تلفات سنگین به دنبال داشته باشد، چراکه مکانیزاسیون 

نقش مهمی در تولید استخرهای ماهی دارد.
وی تصریح کرد: مکانیزاســیون در اســتخر های پرورش ماهی شامل 
دســتگاه های هوادهی واکسیژن دهی به آب، موتورپمپ آب و ... می شود که 
نقش حیاتی دارند.خون میرزایی معتقد است؛ استخرهای ماهی حتی اگر  به 
ژنراتور برق مجهز باشند نمی تواند و تمام نیاز های مزرعه به انرژی  را پاسخ 
دهد و قطعی ادامه دار برق نتایج جبران ناپذیری را برای مزارع پرورش ماهی 

به دنبال خواهد داشت.
وی هماهنگی برای مســتثنی شــدن مزارع پرورش ماهی از قطعی برق 
برای جلوگیری از آســیب را غیر ممکن دانست، چراکه قطعی برق منطقه ای 

اتفاق می افتد.

گروه اقتصــادی - وزیر نیرو 
گفت: جمعیت روستایی برخوردار 
از شــبکه  آب ســالم و پایدار تا آغاز 
دولت سیزدهم به اندکی بیش از 10 

میلیون نفر می رسد.
»رضــا اردکانیــان« در آئیــن 
بهره بــرداری از پنــج طرح صنعت 
آب و بــرق با اعتبــار 432 میلیارد 
تومان در ســه استان همدان، زنجان 
و گلســتان در هفته سیزدهم پویش 
افزود:  #هرهفته_الف_ب_ایــران 
در طول فعالیت دولت تدبیر و امید، 
بیش از 8 میلیون و 927 هزار هموطن 
روستایی در بیش از 13 هزار و 500 
روســتای کشور به شــبکه های آب 

سالم و پایدار وصل شدند.
وی اضافــه کرد: هدفگذاری ما 
رســیدن به رقم بیش از 9 میلیون نفر 
است که امید است شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشور و همکاران در 
اســتان ها با جدیــت لازم طرح ها را 
دنبال کنند تا در هفته های باقی مانده 
از مجال دولــت دوازدهم این وعده 

هم عملی شود.
اردکانیــان گفــت: تحقق این 
وعده ها و برنامه ها به تامین منابع مالی 

هم وابسته است و ما این بحث را هم 
جــزو وظایف و ماموریت های خود 
می دانیم که بــا پیگیری های روزانه، 
منابــع لازم برای اجــرای طرح ها را 

تامین کنیم.
وزیر نیرو گفــت: هدفگذاری 
ما بدان معناســت که در پایان دولت 
دوازدهــم و آغاز دولت ســیزدهم 
جمعیــت روســتایی بهره منــد از 
شبکه های آب سالم و پایدار در سطح 
کشور به اندکی بیش از 10 میلیون نفر 
خواهد رسید و این دستاورد بزرگی 

برای جمهوری اسلامی است.
وی اظهار داشــت: امید است 
این روند که به طور خاص از ســال 
93 در کشــور آغاز شده با اجازات و 
حمایت های مقام معظم رهبری برای 
استفاده از منابع صندوق توسعه ملی 
در این عرصه تداوم داشــته باشد و 
بتوانیم در ســال های پیش رو شاهد 
استمرار این حرکت تا آخرین روستا 
و دسترسی آخرین هموطن روستایی 

به این شبکه ها باشیم.
وزیر نیرو همچنین با اشــاره به 
بهره برداری از واحدهای تصفیه خانه 
فاضــلاب در اســتان های همدان و 

زنجــان گفت: ایــن عرصه هم یکی 
دیگــر از نقاط روشــن در کارنامه 
جمهوری اســلامی است؛ این که در 
هشت سال گذشته)93 ماه از فعالیت 
دولــت تدبیــر و امیــد( 93 واحد 
تصفیه خانه فاضلاب افتتاح شــده، 
چنین شاخصی در جهان قابل ارائه و 

مطرح شدن است.
امــروز  افــزود:  اردکانیــان 
سرمایه گذاری به روش های مختلف 
اعــم از دولتی،  داخلــی، مردمی و 
مشــارکت ها، استفاده از منابع بانکی 
و وام هــا روی موضوع جمع آوری، 
تصفیه و اســتفاده مجدد از فاضلاب 
تصفیه شــده یک شاخص عمده در 
توســعه یافتگی و بــه معنای توجه 
حکومت ها به امر بهداشــت عمومی 

و توجه به ارزش ذاتی آب است.
وی گفت: بدین معنا که می شود 

از فاضلاب به دفعــات برای تامین 
نیازها در بخش های مختلف استفاده 
کرد و خوشبختانه این کار در کشور 
ما ســرعت خوبی گرفتــه و دانش 
آن نیــز در حال فراهم شــدن بوده و 
واحدهــای تولیدی در حال طراحی 

تجهیزات لازم هستند.
امــروز  گفــت:  اردکانیــان 
توانســته ایم با طرح هایی که افتتاح 
شــده بــه هــدف 271 تصفیه خانه 
فاضلاب در کشور برسیم. این مسیر 
ادامــه پیدا خواهد کــرد و موضوع 
فاضلاب روســتایی از موضوع های 
در دستور کار خواهد بود و این نوید 
روزهایــی را خواهد داشــت که در 
ســازگاری با کم آبی توجه بیشتری 
به چگونگی مصرف آب و استفاده از 
فاضلاب تصفیه شده در بخش های 
زیست محیطی و کنترل هایی که باید 

صــورت گیرد از جملــه صنعت و 
حفظ و توسعه فضای سبز و باغداری 

داشته باشیم.
وی با اشــاره بــه بهره برداری 
طرح های مهم برق در استان همدان 
گفت: با توجه به روند صنعتی شدن 
به ویژه در استان هایی که هم از منابع 
صنعت و معدن برخوردارند و هم به 
دلیل مشکلات کم آبی به طور طبیعی 
برای حفظ و توســعه اشتغال نوعی 
جابجایــی بین بخش کشــاورزی و 
صنعت و در بخش کشــاورزی بین 
کشــاورزی غرق آبی و اســتفاده از 
روش های مناســب تر برای کشــت 
کم آب بــر در این اســتان ها وجود 
دارد، طرح هــای تولید برق، احداث 
شبکه های انتقال و توزیع نقش مهمی 

در توسعه کشور دارد.
وزیــر نیرو گفــت: امیدواریم 

در هفته هــای باقی مانــده از دولت 
دوازدهــم، پویش به طــور منظم، 
طرح هــای خود را عرضه کند و بعد 
از آن هم این مسیر مطابق برنامه ادامه 

خواهد یافت.
داشــت:  اظهــار  اردکانیــان 
امــروز طرح هایــی که افتتاح شــد 
ســرمایه گذاری 430 میلیارد تومان 
را بــه خــود اختصــاص داده بود و 
عملیــات اجرایی دو طرح مهم نیز با 
ســرمایه گذاری 300  میلیارد تومان 
آغاز شــد که امید است مطابق برنامه 
وارد مدار بهره برداری شده و از نتایج 

آن بهره مند شویم.

اردکانیان:

تا آغاز دولت سیزدهم ۱۰ میلیون روستایی از آب سالم 
برخوردار می شوند

گروه اقتصادی- فریدون عباسی 
درباره برنامه های ساماندهی یارانه های 
پنهان اظهار داشــت: چنــد طرح در 
مجلس دربــاره یارانه پنهــان انرژی 
مطرح است؛ نخست اینکه بنزین به هر 
نفر اختصاص داده شــود. طرح دیگر 
اینکه چگونه کسی که بنزین بیشتری 
مصرف می کند هزینه بیشتری بپردازد و 
در مقابل این اضافه پرداخت بین کسانی 
خودرو نداشــته و از سوخت استفاده 
نمی کنند، توزیع شود و دیگری طرح 
وان)جایگزین ســهمیه بندی بنزین( 
است، البته این طرح ها خام است و باید 

اشکالات اجرایی آنها برطرف شود. 
وی افزود: مــا تمامی طرح های 
مطرح شده در خصوص یارانه سوخت 
را بررسی اولیه کرده و نظر کارشناسان 
مختلف و مشــاوران کمیســیون را 

دریافت کرده و پاسخ هم داده ایم.
عضو کمیســیون انرژی مجلس 
تصریح کرد: در هــر حال مردم نباید 
دچار استرس و تب و تاب شوند و این 
طرح ها زندگی شان را تحت تاثیر قرار 
دهنــد، طرح ها باید پخته و جامع بوده 
و دولت هم قبول داشــته باشد. نباید 
شــتاب زده کار کنیم، با دقت بررسی 

کنیم تا به یک طرح جامع برسیم. 
وی یادآور شــد: باید به گونه ای 
عمل کنیم که تمام حامل های سوخت 

را تحت پوشــش قرار دهیم و به مردم 
اجــازه دهیــم خودشــان مصرف را 

مدیریت کنند.
عباسی گفت: دیدگاه ما بررسی 
کارشناســی بدون شتاب است حتما 
درست بررسی کنیم و گردش را کامل 
در نظــر بگیریم یعنی بدانیم اگر احیانا 
قیمت و میزان مصرف تغییر کند روی 
چه موارد دیگری تاثیرگذار است، زیرا 
یک تصمیم کوچــک در حامل های 
انرژی روی خیلی از مراکز اقتصاد تاثیر 
گذاراســت، باید حتما نظام حقوق و 
دستمزد کشور هم در کنار آنها در نظر 

گرفته شود.
وی تاکید کرد: تغییر در یارانه های 
پنهان ســوخت فقط در راســتای این 
است که مردم خود کمک کنند مصرف 

بهینه شود، قرار نیست قیمت و میزان 
سوخت تغییر کند. 

این نماینده مجلس ادامه داد: باید 
قدرت صادرات فرآورده برای کشور 
حاصل شود و از صادرات مردم هم نفع 
ببرند یعنی کسی که اتومبیل شخصی 
ندارد هم در یارانه سهیم باشد. درواقع 
وقتی دارندگان خودرو یارانه سوخت 
دریافت می کنند و کسانی هم که خودرو 
ندارند در این یارانه سهیم باشند، ما باید 

به یک راه حل درست برسیم. 
وی خاطرنشــان کــرد: نباید به 
جامعــه القا کنیم که ســوخت گران 
می شــود و یا مصرف مــردم محدود 
می شود، اگر طرحی در مجلس بررسی 
می شود حتما باید در راستای مصرف 
بهینه بــوده و قیمت ها با زندگی مردم 

سازگار باشد.
تامیــن  بــرای  مشــکلی 
فرآورده هــای نفتی و بنزین در 

کشور وجود ندارد
مدیر عامل شــرکت ملی پخش 
فرآورده هــای نفتی ایران درباره تامین 
ســوخت مورد نیاز مــردم در فصل 
تابســتان، گفت: هیچ مشــکلی برای 
تامین فرآورده هــای نفتی و بنزین در 

کشور وجود ندارد.
»کرامــت ویس کرمــی« افزود: 
بــا توجه به برنامه ریــزی و مجموعه 
اقدامات در حــال انجام و بدون وقفه 
وشــبانه روزی مجموعــه عوامل در 
زنجیره تولید، انتقال، ذخیره ســازی 
و توزیــع فرآورده هــای نفتــی در 
شرکت های پالایشــی، خطوط لوله 

و مخابرات نفت، ســتاد شرکت ملی 
پخــش و مناطق عملیاتــی 37 گانه 
آن، خوشــبختانه مشکلی برای تامین 
فرآورده هــای نفتی و بنزین کشــور 

وجود ندارد.
وی تصریــح کــرد: همچنیــن 
همــکاری، تعامل و همراهی مطلوب 
تمامــی عوامــل در بخش های انتقال 
جاده ای و توزیع ســوخت همچون 
شــرکت ها، پیمانــکاران و رانندگان 
ناوگان حمل و نقل جاده ای ســوخت 
و بهره بــرداران و عوامل جایگاه های 
عرضه ســوخت در سراسر کشور و 
نظر به میزان ذخائر استراتژیک و تراز 
مثبت تولید فرآورده های نفتی نسبت 
به مصــارف آن و وجود ظرفیت ها و 
پتانسیل مناسب در زمینه انتقال سوخت 
به وسیه خطوط لوله، هیچ مشکلی برای 
تامین سوخت در سراسر کشور وجود 
ندارد.با شیوع کرونا در کشور، مصرف 
بنزین در فروردین سال 99 به حدود 40 
میلین لیتر در روز رسید. هر چند که با 
گذشت زمان، این مصرف افزایش پیدا 
کــرد اما همچنان در ارقامی پایین تر از 

شیوع کرونا قرار دارد. 
مصرف بنزین در کشور با توجه به 
سهمیه بندی این سوخت در آبان سال 
98 و همچنین شیوع بیماری کرونا در 
سال 99 در مقایسه با سال پیش از آن 20 

درصد کاهش داشته است. با این حال 
این نگرانی وجود دارد که در صورت 
عدم بهینه ســازی و رشد مصرف، در 
سال های آینده ایران دوباره واردکننده 

بنزین شود.مصرف بنزین در تابستان 
به دلیل افزایش ســفرهای بین شهری 
افزایش پیدا می کند و بعد از تعطیلات 
نوروز، بالاترین میانگین مصرف بنزین 

در این فصل سال به ثبت می رسد.البته 
اکنــون به دلیل شــیوع کرونا و اعمال 
محدودیت ها، سفرها نیز کاهش داشته 

است.

گروه اقتصــادی- مدیرکل امور 
روستایی اســتانداری هرمزگان گفت: 
اهالی روستای زاج و داربست سیریک با 
توجه به همدلی ایجاد شده بین نهادهای 
مختلــف در مهــر مــاه صاحب خانه 
می شــوند. مجید حبیبی اظهار داشت:  
خانه های درحال احــداث برای 154 
خانوار ساکن زاج و داربست 52 درصد 

پیشرفت فیزیکی دارند.
وی ادامــه داد: هزینه احداث هر 
متر خانه به طور معمول 50 میلیون ریال 
اســت که با این همدلی و همکاری به 

20 میلیون ریال کاهش یافته اســت و 
امید می رود اهالی این روســتا در مهر 
ماه ساکن منازل خود شوند. وی اضافه 
کرد: مسیر دسترسی زاج و داربست به 
ســیریک نیز نیاز به بهسازی داشت که 
علاوه بر به سازی مســیر جدیدی هم 
برای ان احداث می شود که مسافت 40 
کیلومتری را 20 کیلومتر کوتاه تر می کند.

مدیرکل امور روستایی استانداری 
هرمزگان ابراز داشت: سایر زیرساخت ها 
مانند خانه بهداشت، مدرسه و مسجد 
نیز درحال احداث هســتند. )روستای 

محروم زاج و داربست از نظر تقسیمات 
کشوری جزو شهرستان بشاگرد بود که 
بدلیل دوری راه و ســخت گذر بودن 
راه دسترســی بخشــی از خدماتش را 
از جاســک و سیریک می گرفت، مردم 
ایــن منطقه پس از ســیلاب دیماه 98 
در منطقــه ای به نام )بیرکلمی( که یک 
دشت باز اســت به صورت موقت در 
چادر اسکان داده شدند و این روستا از 
نظر تقسیمات کشوری جزو شهرستان 
ســیریک قرار گرفت. اهالی این روستا 
با توجه به سیلابی بودن محل به مکان 
جدیدی منتقل شــدند و محل جدید 
روســتا به اسم شهرک شهید سلیمانی 

نام گذاری شده است.
عملیات اجرایی شهرک مسکونی 
سرباز ولایت )شهرک سردار سلیمانی( 
همزمان با پنجم آذر 99 سالروز تشکیل 
بسیج مستضعفین، برای مردم سیل زده 
روستاهای زاج و داربست آغاز شد. این 
پروژه با طرح تفکیکی 25 هکتار زمین 
در 250 قطعه زمین مســکونی و سایر 

خدمات درحال انجام است.

گــروه اقتصــادی- فرماندار 
بندرخمیر گفت: مجمــوع اعتبارات 
عمرانی مصوب شهرستان درسالجاری 
از محــل اعتبارات اســتانی، نفت، 27 
درصد ارزش افزوده و همچنین قانون 
استفاده متوازن از امکانات کشور 551 
میلیارد ریال است.میرهاشم خواستار 
در نشست کمیته برنامه ریزی شهرستان 
خمیر افزود: در مجموع بودجه عمرانی 
شهرســتان بندرخمیر امسال نسبت به 
سال گذشته افزایش 73 درصدی داشته 
است.وی ابرازداشت: اعتبارات تملک 
دارایی ســرمایه ای اســتانی شهرستان 
بندرخمیر امسال از 1۶0 به 255 میلیارد 
ریال و اعتبارات استفاده متوازن از 150 
به 253 میلیارد ریال رســیده است که 

افزایش قابل توجهی داشته است.
رییــس کمیتــه برنامــه ریزی 
بندرخمیر اولویت توزیع اعتبارات در 
ســالجاری را تکمیل پروژه های نیمه 
تمام عنوان کرد و اظهارداشــت: بخش 
حمل و نقل و آب، بیشــترین اعتبارات 
این شهرســتان در سالجاری را به خود 

اختصاص داده اند.
خواســتار ادامــه داد: از مجموع 
اعتبارات تخصیص یافته سال گذشته 
به شهرســتان خمیر حدود  ۶9 درصد 

جذب شده است.
وی بــا اعلام اینکه آخرین مهلت 
جذب اعتبارات ســال 99 پایان تیرماه 
امسال اســت، افزود: مدیران دستگاه 
های اجرایــی زمانی کــه اعتباری به 
دســتگاه تخصیص داده می شود باید با 
پیگیری نسبت به جذب آن اقدام کنند.

فرمانــدار خمیــر همچنیــن با 

یادآوری ظرفیت هــای قانون بودجه 
کشــور، تحرک بیشتر دســتگاه های 
اجرایی را خواســتار شد و گفت: تنها 
حدود 15 درصد از بودجه کل کشــور 
از طریق کمیته برنامه ریزی شهرستان 
توزیع می شود و 85 درصد این اعتبارات 
به  صورت ملی توزیع می شود و مدیران 
باید پیگیری و مطالبه گری کنند تا سهم 

شهرستان از این بخش محفوظ بماند.
فرماندار خمیر در پایان از روسای 
اداراتی که موفق به جذب 100 درصدی 
اعتبارات در سال گذشته قدردانی کرد.

بایــد قــدرت صادرات فرآورده برای کشــور حاصل شــود و از صــادرات مردم هم 
نفــع ببرنــد یعنی کســی که اتومبیل شــخصی ندارد هم در یارانه ســهیم باشــد. 
درواقــع وقتــی دارندگان خودرو یارانه ســوخت دریافت می کنند و کســانی هم که 
خودرو ندارند در این یارانه ســهیم باشــند، ما باید به یک راه حل درســت برســیم. 

سبزي ماركت   
ريحون 

سبزي خوردن، خورشتي، آش و....
پیاز داغ ، سیر داغ ، بادمجان سرخ شده ، کبابي و....

انواع سبزیجات خشك 

انواع شوري و ترشیجات 
انواع فرنگي جات 

انواع آبمیوه و آبغوره هاي تازه با کیفیت عالي

 انواع سبزیجات تازه آماده طبخ

همراه با پيك رايگان
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بررسی سه طرح بنزینی در مجلس؛

بنزین نه گران می شود و نه 
سهمیه بندی جدید در راه است

عضو کمیسیون انرژی مجلس گفت: نباید به جامعه القا کنیم که سوخت گران می شود و یا مصرف مردم محدود
 می شود، اگر طرحی در مجلس بررسی می شود حتما باید در راستای مصرف بهینه بوده و قیمت ها با زندگی مردم سازگار باشد.

گروه اقتصادی - ســفیر عمان 
در جمهوری اسلامی ایران نیز در این 
دیدار با اشاره به سابقه تاریخی روابط 
ایران و عمان، عنوان کرد: از توســعه 
روابط تجاری با ایران از طریق اســتان 
هرمزگان استقبال می کنیم و همکاری 

لازم را در این زمینه خواهیم داشت.
فریدون همتی، استاندار هرمزگان 
در دیدار با ســفیر عمان در جمهوری 
اســلامی ایران با اشاره به همسایگی و 
مرزهای آبی مشــترک ایران و عمان، 
از طریق اســتان هرمــزگان و ارتباط 
نزدیک و صمیمانه دو کشــور، عنوان 
کرد: علاقه مند به افزایش همکاری ها 
به ویژه در زمینه تبادل کالا و تجارت با 

عمان، در هرمزگان هستیم.

وی ادامــه داد: در ایــن راســتا 
نیاز اســت، نقشــه راه خوبی ترسیم 
و عملیاتی و نشســت های اتاق های 
بازرگانــی نیز به صورت منظم برگزار 

و توانمندی ها تبادل شود.
استاندار هرمزگان خواستار فعال 
شدن و راه اندازی بازارچه های مشترک 
مرزی ایران و عمان در استان هرمزگان 
شد و افزود: تجار و بازرگانان دو کشور 
می توانند از این طریق با یکدیگر ارتباط 

داشته باشند.
همتی ضمن ارائه پیشنهاد فعال 
کردن خط کشتیرانی بین بنادر هرمزگان 
با کشور عمان، بر لزوم تسهیل رفت و 
آمد لنــج ها برای تجارت کالا به ویژه 
از بنادر ســیریک و جاســک به عمان 

تاکیــد کــرد.وی گفت: در شــهرک 
صنعتی دو هزار هکتاری جاسک نیز، 
سرمایه گذاران کشور عمان می توانند 

حضور و فعالیت داشته باشند.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشان 
کــرد: همچنیــن در زمینــه ایجــاد 
آماده  گردشــگری،  زیرساخت های 
همکاری با ســرمایه گذاران کشــور 
عمان هستیم.همتی اظهار کرد: توسعه 
صــادرات محصولات کشــاورزی 
هرمــزگان به عمان از دیگر ظرفیت ها 
برای همکاری اســت که باید فعالانه 
پیگیری شود.وی اضافه کرد: نشست 
فعالان سرمایه گذاری دو کشور برای 

معرفی ظرفیت ها باید برگزار شود.
استاندار هرمزگان بیان داشت: در 

مجموع ظرفیت های خوبی در استان 
هرمــزگان وجود دارد کــه می تواند 
موجب اقدامات خوبی برای توســعه 
روابــط تجاری و اقتصــادی ایران و 

عمان شود.
 از توسعه روابط تجاری با 
ایران از طریق استان هرمزگان 

استقبال می کنیم 
ابراهیم بن احمد المعینی ســفیر 
عمــان در جمهوری اســلامی ایران 
نیز در این دیدار با اشــاره به ســابقه 
تاریخی روابط ایــران و عمان، عنوان 
کرد: از توســعه روابط تجاری با ایران 
از طریق اســتان هرمزگان اســتقبال 
می کنیــم و همــکاری لازم را در این 
زمینه خواهیم داشت.وی افزود: تلاش 

می کنیم، تجار و بازرگانان دو کشــور 
با هم ارتباط خوب و نزدیک داشــته 
باشــند و منافع دو طرف تامین شود.

سفیر عمان در جمهوری اسلامی ایران 
تصریح کرد: همچنین آماده همکاری 
با سرمایه گذاران ایرانی برای حضور و 

فعالیت در کشور عمان هستیم.
 لزوم راه اندازی مجدد دفتر 

تجاری عمان در بندرعباس 
محمدرضــا صفا رئیــس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
هرمزگان نیز در این دیدار با بیان اینکه 
راه اندازی مجدد دفتر تجاری عمان در 
بندرعباس تاثیر مهمــی در مراودات 
تجاری ما با این کشور خواهد داشت، 
گفت: خواهان فعالیت دوباره این دفتر 

در بندرعباس هستیم.
وی افزود: مراودات تجاری بین 
عمان و اســتان هرمزگان می تواند با 
ایجاد زیرســاخت ها و ساز و کارهای 
حمایتی به بالاترین سطح خود برسد 
کــه در وهله اول احیــای دوباره دفتر 
تجــاری عمــان در بندرعباس امری 

ضروری به نظر می رسد.
رئیس اتــاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشــاورزی هرمزگان با بیان 
اینکه اتاق بازرگانی بندرعباس در دور 
نهم فعالیت هیات نمایندگان خدمات 
شــایانی را تقدیم جامعــه اقتصادی 
اســتان کرده اســت بــه راه اندازی 
دفاتر نمایندگی اتاق بازرگانی اســتان 
هرمزگان در بندرلنگه، جاسک، میناب 

و سیریک به دستور استاندار هرمزگان 
اشاره کرد و افزود: فعالیت این دفتر ها 
از ســال گذشته آغاز شده و می توانند 
اسناد را تایید کنند.سعید شعبان رئیس 
نمایندگــی وزارت امــور خارجه در 
بندرعبــاس نیز در این دیدار، پیرامون 
لــزوم صدور مجوز حمل مواد غذایی 
برای شــناورهای چوبی شهرســتان 
جاســک به مقصد بنادر کشور عمان 

رایزنی کرد و اظهار داشــت: در حال 
حاضر به دلیل شــیوع ویروس کرونا 
از ورود لنج هــای چوبی حامل مواد 
غذایی شهرســتان جاســک به بنادر 
عمان جلوگیری می شود و این مقوله 
لنج داران این شهرســتان را برای امرار 
معاش با مشکل مواجه ساخته است و 
نیاز است که با بررسی بیشتر در راستای 

رفع این مشکل تلاش کنیم.

لزوم راه اندازی مجدد دفتر تجاری عمان در بندرعباس؛

از توسعه روابط تجاری عمان با ایران استقبال می کنیم

مدیرکل امور روستایی استانداری هرمزگان:

 اهالی زاج و داربست سیریك مهرماه صاحب خانه 
می شوند

فرماندار بندرخمیر:

۵۵۱ میلیارد ریال اعتبار عمرانی برای طرح های بندرخمیر 
مصوب شد
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